
Zápis z 7. výborové schůze KCHHMO – 28.11. 2022, Skype 

Přítomni: M. Cerman, J. Kopřiva, P. Latinová Mičulková, S. Lepičová, P. Novotný, H. Svobodová, M. 
Touš, Z. Veselá, A. Veselíková 
Omluveni: L. Svobodová, V. Veselý 
Za dozorčí radu: A. Brůžková 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze:  

 Psi/Feny roku 

 Stížnost na plemennou knihu  

 Zpráva ekonoma, schvalování nových členů 

2. Jako zapisovatel navržena Z. Veselá, ověřovatelé zápisu P. Latinová Mičulková, J. Kopřiva. 

Zpracování usnesení A. Veselíková. Schváleno jednomyslně. 

3. Psi/Feny roku 2022: 

 P. Latinová Mičulková: e-mailem zaslán návrh na ocenění pro Psa/Fenu roku 2023. 

Seznamuje se zaslanými jedinci. J. Kopřiva doplňuje nově uchovanou fenu SHS Dorku 

Danibull. Předčítá výčet úspěchů. P. Novotný: dává jednotlivě hlasovat o navržených 

kandidátech. Výbor se jednomyslně shoduje na jedincích: psovi MOK Hectorovi 

Bertoni Prague, fena MOK Piaf Vives Bohemia, pes MOD Nick z Tismenic, fena MOD 

Etna z Talchejów, psovi, fena SHS Dorka Danibull, NDO Ziki z Plzínů, fena PP Agripa ze 

Stříbrných kopců. U fen NDO probíhá diskuze. Fena NDO Veda z Plzínů: 5 hlasů. Pro 

fenu Veri z Plzínů celkem 4 hlasy. Fenou roku se stává Veda z Plzínů. Plakety pro 

oceněné zajistí výcvikářka. 

4. Stížnost na ČMKJ 

 H. Svobodová zaslala e-mailem návrh stížnosti na činnost ČMKJ.  

 A. Brůžková doplňuje, že žádost by bylo vhodné zaslat k rukám D. Smékala, V. Tichá 

a předsednictvu ČMKJ. 

 Probíhá diskuze o navrhované stížnosti. M. Touš uvádí nutnost konkretizovat stížnost 

o odvolání na konkrétní body, provázat s aktuální smlouvou, podat formálně. 

 Z. Veselá doplňuje to, že nemáme podepsanou aktuální smlouvy s ČMKJ.  

 H. Svobodová uvádí, že po předchozí stížnosti, která byla zalána v roce 2021, nebylo 

reagováno ani sjednána náprava. 

 Po diskuzi se výbor shoduje na tom, že vzhledem ke zkušenostem, návrh stížnosti 

připraví M. Touš. Poté předloží výboru ke schválení. Následně jednatelka rozešle. 

5. Zpráva ekonoma, schválení nových členů 

 H. Svobodová:  

Členové ke schválení k 28.11.2022 

Deliš Martin, Ing. Praha - Uhříněves 

Gřes Miroslav Fryčovice 

Hadrava Roman 
Dolní Jirčany - 
Psáry 

Lebeda Petr Svitavy 

Nevrklová Pavlína Telč 

Příhoda Ladislav České Budějovice 

Řeháková Iveta Mladá Boleslav 



Smékalová Gabriela Praha 8 - Troja 

Tihelka Petr Uhřice 

Volejník Petr Žehuň  

Zachař Miloš Úžice 
Zapletalová Markéta 
Ing. Strakonice 

Zerzánová Michaela  Přívory u Všetat 

  Schváleno jednomyslně. 

 Výsledek hospodaření 81.174,29 Kč, Celkový stav financí 1.159.632,32Kč.  

Hovoří ještě o nadcházejících výdajích.  

 Dále o přípravě klubového kalendáře. O jeho rozesílání a dokončování. 

Vyhodnocení akcí KCHHMO 2022 

    ZKOUŠKY Příjmy  Výdaje Výsledek 

23.04.2022 KPZ Chrudim 24 000 Kč 32 970 Kč -8 970 Kč 

30.04.2022 KZV Olomouc 19 100 Kč 30 375 Kč -11 275 Kč 

14.05.2022 KZV Plzeň 13 000 Kč 23 120 Kč -10 120 Kč 

06.08.2022 MVČ Plzeň 16 813 Kč 29 868 Kč -13 055 Kč 

12.08.2022 NFT Jablonné v Podještědí 26 985 Kč 26 435 Kč 550 Kč 

16.-18.9.2022 MJM Olomouc 52 716 Kč 158 168 Kč -105 452 Kč 

24.9.2022 KZV Uhříněves 13 300 Kč 20 038 Kč -6 738 Kč 

Hosp. výsledek za zkoušky za rok 2022 

  

-155 060 Kč 

    VÝSTAVY Příjmy  Výdaje Výsledek 

29.05.2022 Červený Hrádek 10 200 Kč 1 000 Kč 9 200 Kč 

18.06.2022 Náměšť na Hané 30 800 Kč 21 744 Kč 9 056 Kč 

13.08.2022 Zákupy 37 760 Kč 0 Kč 37 760 Kč 

Hosp. výsledek za výstavy za rok 2022 

  

56 016 Kč 

    VDCH Příjmy  Výdaje Výsledek 

27.03.2022 při ČS 2 400 Kč 3 600 Kč -1 200 Kč 

29.05.2022 výstava Červený Hrádek 8 000 Kč 8 250 Kč -250 Kč 

18.06.2022 výstava Náměšť na Hané 19 000 Kč 5 260 Kč 13 740 Kč 

13.08.2022 výstava Zákupy 14 000 Kč 9 320 Kč 4 680 Kč 

14.10.2022 samostatný VDCH Keblov 7 400 Kč 11 538 Kč -4 138 Kč 

Hosp. výsledek za VDCH za rok 2022 

  

12 832 Kč 

    Členská schůze 

 

22 446 Kč -22 446 Kč 

    Zpravodaj 

 

120 065 Kč -120 065 Kč 

 



 M. Touš se dotazuje na důvod, proč u výstavy v Zákupech není uveden výdaj. 

A poukazuje na absenci smlouvy. H. Svobodová reaguje a probíhá diskuze. P. Novotný 

překládá toto téma na výbor, kde bude přítomna L. Svobodová. 

 Klubový web: probíhá diskuze o funkčnosti, fungování e-mailové korespondence, 

uvádění kontaktů vzhledem k GDPR majitelů psů, dodání starších fotografií. 

H. Svobodová zodpovídá dotazy. 

6. Ostatní: 

 P. Novotný informuje o chovném psu Donn vom Holsteff po zesnulém členovi klubu. Pes 

je k prodeji do zkušených rukou. Více informací předá případnému zájemci. 

 VDCH Říjen 2023: J. Kopřiva hovoří o důvodech předsedy CHR V. Veselého, o tom proč 

VDCH měl probíhat v pátek a ne v neděli (probíhají všestranné zkoušky, rozhodčí mají 

většinou volno). J. Kopřiva by rád provedl VDCH v pátek nikoli v sobotu. Navrhuje změnu 

termínu VDCH v Keblově, a to z neděle na pátek. Probíhá diskuze. P. Novotný doplňuje, 

že V. Veselý by jako člen CHR a výboru měl být jednání přítomen. P. Novotný dává 

hlasovat o znovu otevření otázky termínu VDCH v Keblově. 1 pro, 5 proti a 3 se zdržují. 

Změna termínu se nyní nebude otvírat. 

7. Zpráva dozorčí rady 

 A. Brůžková za dozorčí radu chválí nový web. Dále navrhují otevřít otázku zdražení 

startovného na MJM a další klubové akce. Navrhuje i možnost projednat povinnost 

zařazení klubové výstavy/zkoušek pro uchovnění. Výbor se shoduje, že probere na 

osobním výboru. 

8. Ostatní 

 M. Touš navrhuje, že se rád účastní semináře o Právních úpravách pro spolkové činnosti. 

Přidávají se další členové. P. Novotný navrhuje, že semináře se za klub účastní Z. Veselá, 

H. Svobodová a M. Touš. Klub proplatí účastnický poplatek. Jednatelka zjistí možnost 

účasti na semináři. Výbor klubu souhlasí. 

 Z. Veselá žádá výbor o souhlas s Vyjádřením klubu pro adepta na přijetí za čekatele 

rozhodčího pro posuzování exteriéru psů. Výbor klubu souhlasí a Z. Veselá zašle formulář 

pro potvrzení předsedovi P. Novotnému. 

 H. Svobodová informuje o tom, že by se neplatila klubová inzerce. Informuje výbor klubu 

o tom, že vzhledem k možnosti samostatné editaci inzerátů není nutné mít inzerci 

zpoplatněnou. P. Novotný navrhuje, tyto změny, které se týkají klubového webu připraví 

ke schválení na příští výborovou schůzi. 

Termín příští schůze je 8.1.2023 v Domašově u Brna. 
 
Předseda klubu poděkoval za účast a schůzi ukončil a doufá, že se sejdeme v hojném počtu 
v Domašově na osobní výborové schůzi. 
 
 

Zapsala Zuzana Veselá 


